

會章 Constitution

- 名稱 Name: 香港業餘無線電通訊會，以下簡稱"HKARCA"
Hong Kong Amateur Radio Communications Association ("HKARCA")
- 目標 Goal: 1. 推廣業餘無線電通訊，提高操作技巧及技術水平
Promote Amateur Radio Communication, enhance skills and technology
2. 以高質素的業餘無線電通訊技術服務香港社會
Practice high level of communication skills to serve the community of Hong Kong
- 註冊 Registration: HKARCA 是根據香港特別行政區《社團條例》註冊成立的非牟利本地社團，其主要業務地點及辦事處均在香港特別行政區境內
HKARCA is a non-profit local society registered according to the "Societies Ordinance" of the Hong Kong Special Administrative Region, its chief place of business and office are both in the Hong Kong Special Administrative Region
- 管理 Management: HKARCA 交由執行委員會管理，以下簡稱"執委會"，執委會由三位幹事(主席、副主席及秘書)及由幹事所委任的會員組成
Management of HKARCA is entrusted to an Executive Committee ("EXCO"), this EXCO consists of three office-bearers (President, Vice-President and Secretary) and other members as appointed by the office-bearers.
- 會籍 Membership: 1. 凡持有香港特別行政區政府發出的有效業餘無線電台牌照的人仕均可申請入會，經執委會批准成為會員後即享有會員專利
An individual holds a valid amateur radio station license issued by the Hong Kong Special Administrative Region Government can apply for membership, upon approval of such application by the EXCO, he/she is entitled to all membership privileges
2. HKARCA 并不設入會費或年費，直至另行通知為止
HKARCA does not have any joining fee or annual fee until further announcement
3. 執委會有權拒絕任何人仕的入會申請及/或終止除幹事以外的任何會員之會籍
EXCO have the rights to reject membership applications and/or terminate membership of any members except the office-bearers
- 財務責任
Financial
Responsibility: 若 HKARCA 解散或結束，所有有效會員及幹事的財務責任上限為港幣拾圓正
If HKARCA is dissolved or wound up, the maximum financial responsibility of all valid members and office-bearers should not exceed ten Hong Kong Dollars.
- 修改會章
Amendment of
Constitution: 會章只能由執委會議決修改，並於壹個月內把全部的修改事項通知所有有效會員及必要的政府部門
Constitution can only be amended by EXCO resolution, and must notify all valid members and necessary government bodies such amendments made within one month